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 :השתתפו

  אש העירר - מר יעקב פרץ

 מ"מ ראש העיר - עו"ד טולדנו מימון 

 עירחברת מועצת   - ברגר מירב עטרה עו"ד

 עירהחבר מועצת   - ניר אלי עו"ד

 חבר מועצת העיר - מר יהודה הרצל

 חבר מועצת העיר - מר אילוז רפי

 חבר מועצת העיר  - מר מנחם יונתן

 חבר מועצת העיר  - מר ממליה שלום

 חבר  -  מר אלקנה ויסנשטרן

 חבר מועצת העיר - מר מועלם עופר

 סגנית רה"ע -   עו"ד עדנה שטרניק

 חבר מועצת עיר  -   אסולין ציוןמר 

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -  מר דוד רואי

 חבר -   מר ניר יעקובי

 חבר -   מר מנחם בן חיים

 חברה -   גב' ארביב הילה

 סגל:

 מנכ"ל העיריה - - מר בני חזן

 גזבר העיריה  -   מר רונן רוזנפלד

 יועמ"ש של העירייה -   רוזליס קרןעו"ד 

 

  קרית אתאמן המניין שלא ישיבת מועצת עיר 

  דתשפ" ניסןב ט',  4.20240.17 ',ד ביום
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 מבקר העיריה -   אלישע שלםמר 

 רו"ח ניר ענבי 

 רשמה:

 עוזרת רה"ע  -   גב' הירשל סימה

 על סדר היום:

 . 31.12.22דוחות כספיים מבוקרים ליום  .1

 

 פרוטוקול

 

ערב טוב לכולם. יש לנו מספר ישיבות היום ברצף. אחת זו ישיבה שלא  י. פרץ, רה"ע:

. ולאחר מכן ברצף 31.12.22-, דוחות כספיים מבוקרים ליום המן המנין

תתחיל ישיבה חדשה שלא מן המנין, אישור תקציב העיריה לשנת 

. ולאחר מכן תהיה ברצף ישיבה שלא מן המנין, דוח מבקר 2024

ומיד אחרי הישיבה הזאת תהיה ישיבה מן המנין.  2022העיריה לשנת 

 ו. ואני חוזר הישיבות יהיו זו אחר ז

חשוב לציין שהישיבה שמן המנין אינה לא ביום הרביעי הראשון של  דובר:

 החודש כפי שסוכם ממש בישיבה האחרונה.

מאה אחוז. נרשם. אנחנו נתחיל עם הדוחות הכספיים. רו"ח ניר ענבי,  י. פרץ, רה"ע:

 בבקשה.

. 22ערב טוב. שלום לכולם. יש לנו את הדוח הכספי המבוקר לשנת  נ. ענבי:

שרד הפנים כל שנה שולח רו"ח מטעמו שעורך את הביקורת. כפי מ

ולכן אנחנו  30.11.23-שאתם רואים משרד הפנים קיבל את הדוח רק ב

 מביאים את זה כאן עכשיו. 

, לפני שנה בערך. 22אנחנו עשינו דיון די דומה על דוח רבעוני בדצמבר  

בהיקף  22שנת הנתונים הם זהים. בגדול העיריה סיימה את ביצוע 

זה די תואם ₪. אלף  246עם עודף קטן של ₪, מיליון  524פעילות של 

 לתכתיב, די תואם למה שזה. 

במאזן אנחנו רואים יש לנו את הנכסים, את הרכוש הקבוע שמסתכם  
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מיליון  100-ויש לנו את ההתחייבויות השוטפות קרוב ל₪ מיליון  93-ל

 ה.בסך הכל דוח מאוזן, עומס מלוות לא גבו₪. 

, זה דוח. אם יש למישהו שאלות? 23אנחנו כבר היום מסיימים את  

 בבקשה. 

 כן. אז בהערות ובביקורת אנחנו מבינים. תודה רבה.  י. פרץ, רה"ע:

 

 סוף הישיבה

 


